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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint az általános iskolában miért az első 
évfolyamon volt a legmagasabb az évismétlők aránya?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A KSH oldalán megjelent a Helyzetkép, 2021 – Oktatási adatok, 2021/2022 című dokumentum,
amely részletes oktatási adatokat tett közzé. Látható az adatokból, hogy milyen következményei
lettek annak, hogy kötelező lett az iskolakezdés 6 éves kortól:

„Az általános iskolában az évismétlők aránya az első évfolyamon volt a legmagasabb (4,6%), a
negyedik  és  a  nyolcadik  évfolyamokon  pedig  a  legkevésbé  jellemző,  1% alatti,  ami  részben  a
képzéstípusok váltásával is magyarázható.”

 

Kérdezem Önt:

Ön szerint  az  általános  iskolában  miért  az  első  évfolyamon volt  a  legmagasabb az  évismétlők
aránya?

 

Budapest, 2022. augusztus 28.
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